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Kraj sestanka Cisco Webex

Seznam prisotnih 
članov oziroma 
namestnikov

Tatjana Buzeti (MKGP), Maša Žagar (MKGP), mag. Andreja 
Komel (MKGP), Andrej Bibič (MNVP), Uroš Brankovič (Plan B za 
Slovenijo), Helena Budin Čuk (LAS), Alja Dražumerič (MKRR), 
Primož Ferjančič (MDP), Aleš Fister (ZDEKS), Janez Žužek 
(MVI), Alenka Ivačič (AKTRP), Mateja Urbančič (MF), mag. Anita 
Jakuš (GZS-ZKŽP), Gregor Lipovšek (Skupnost naravnih parkov 
Slovenije), Nika Juvan (MDDSZ), Sibil Klančar (MGTŠ), Renata 
Kosi (ZTKS), mag. Mateja Kovač (UMAR), Barbara Kutin Slatnar
(SURS), Doris Letina (ZSPM), mag. Maja Rigač (OZS), Jožica 
Polajžer (ZZS), Anton Medved (SKS), David Pelec (ZOS), 
Marjana Peterman (ZPS), Tjaša Perković (SRRS), Mihael 
Koprivnikar (ZLGS), Alenka Šesek (AKTRP), Janja Jordan 
(ZMOS), Tina Žerovnik (ČZS), mag. Mateja Žvikart (ZRSVN), 
Roman Medved (DRSP), Irena Orešnik (ZHGKS), Darja 
Majkovič (SOS), p. p. Barbara Trunkelj (KGZS).

SKUPAJ: 35 članov

Seznam opravičeno 
odsotnih članov 

Blaž Blažič (DOPPS), Petra Karo Bešter (MOPE)

SKUPAJ: 2 člana

Seznam odsotnih 

članov

Monika Pintar Mesarič (MZI), Barbara Mlakar (MK), mag. Peter 

Volasko (MVŠZI), Irena Ule (ZKS).

SKUPAJ: 4 člani

Seznam ostalih 
prisotnih

Alina Cunk Perklič (MKGP), Barbara Zinko (UNP), Vesselina 
Komitska (EK), Ines Fartelj (MKGP), Lola Munuera Montero 
(DG AGRI), Mojca Šetina (UNP), Zvonka Jelenc (EK), Uroš 
Zgonec (MKGP), Dan Burgar Kuželički (EK), Igor Ahačevčič 
(MKGP), Polona Kolarek Novšek (MKGP), Viktorija Batagelj 
(MKGP), Zvonko Hardi (MKGP), Marjeta Jerič (MKGP), Marko 
Kerec (MKGP), Urška Keše (MKGP), Jure Čuš (MKGP), Svit 
Mal (MKGP),Vida Hočevar (MKGP), Matej Štepec (MKGP), 
Anita Žalik Košutnik (MKGP), Maja Žibert (MKGP), Marija 
Žamut (MKGP), Silvester Kranjec (MKGP).
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Sejo je vodila predsednica Odbora za spremljanje izvajanja skupne kmetijske politike (v 
nadaljevanju: odbor za spremljanje SKP), ga. Tatjana Buzeti. Najprej je pozdravila vse prisotne 
in jih seznanila, da se seja za namen zapisnika snema in da se bo po potrditvi zapisnika tonski 
zapis izbrisal. Člane odbora za spremljanje SKP je tudi seznanila o posebnem načinu 
glasovanja v aplikaciji Cisco Webex. Povedala je tudi, da je za predstavnike Evropske komisije 
(v nadaljevanju: EK) zagotovljeno tolmačenje in se hkrati zahvalila tolmačem. 

Po nagovoru je predsednica odbora za spremljanje SKP preverila sklepčnost; prisotnih jih je 
bilo 35 od skupno 41 članov oziroma njihovih namestnikov, zato je bila seja sklepčna.

1. Predstavitev in sprejem Spremembe Poslovnika Odbora za spremljanje izvajanja 
skupne kmetijske politike

V okviru te točke je ga. Buzeti povedala, da je seja namenjena sprejemu spremembe poslovnika 
odbora za spremljanje SKP, ki so ga člani prejeli s sklicem seje. Z zadnjo spremembo in 
dopolnitvijo Odloka o ustanovitvi Odbora za spremljanje izvajanja skupne kmetijske politike je 
bila imenovana tudi nova institucija, in sicer Združenje hribovskih in gorskih kmetov Slovenije. 
V spremembo poslovnika so bili vneseni tudi nekateri redakcijski popravki.

Ker ni bilo nobenih predlogov in komentarjev, se je prešlo na glasovanje. Člani odbora za 
spremljanje SKP so soglasno sprejeli naslednji sklep:

Sklepi:
1. Odbor za spremljanje SKP je potrdil spremembo poslovnika Odbora za 

spremljanje izvajanja skupne kmetijske politike.
2. Odbor za spremljanje SKP je sprejel predlagani dnevni red.
3. Odbor za spremljanje SKP je potrdil zapisnika 24. in 25. seje Odbora za 

spremljanje Programa razvoja podeželja Republike Slovenije.
4. Odbor za spremljanje SKP je potrdil zapisnik 1. seje odbora za spremljanje SKP.
5. Odbor za spremljanje SKP je potrdil predlog Letnega poročila o izvajanju 

Programa razvoja podeželja RS za obdobje 2014–2020 za leto 2022. Odbor za 
spremljanje SKP predlaga Organu upravljanja, da besedilo po potrebi 
redakcijsko uredi in dokončno uskladi z Evropsko komisijo.

6. Odbor za spremljanje SKP se je seznanil z izvajanjem Programa razvoja 
podeželja RS za obdobje 2014–2020 v letu 2023.

7. Odbor za spremljanje SKP se je seznanil z informacijo o napredku pri izvajanju 
strategije informiranja, obveščanja javnosti in načrtovanih aktivnostih.

8. Odbor za spremljanje SKP se je seznanil s predlogom Meril za izbor operacij v 
okviru Strateškega načrta skupne kmetijske politike 2023–2027 za Slovenijo -
intervencije v čebelarskem sektorju, kot je bil predložen in predstavljen na seji, 
in sprejema naslednje mnenje: Odbor za spremljanje SKP nima pripomb na 
predlog Meril za izbor operacij v okviru Strateškega načrta skupne kmetijske 
politike 2023–2027 za Slovenijo - intervencije v čebelarskem sektorju.

9. Odbor za spremljanje SKP se je seznanil z informacijami glede 14. spremembe 
Programa razvoja podeželja RS za obdobje 2014–2020.

10. Odbor za spremljanje SKP se je seznanil z informacijami glede spremembe 
Strateškega načrta skupne kmetijske politike 2023–2027 za Slovenijo.

11. Odbor za spremljanje SKP se je seznanil z informacijami o pripravi načrta 
vrednotenja Strateškega načrta skupne kmetijske politike 2023–2027 za 
Slovenijo.

Vsebina zapisnika

SKLEP št. 1: Odbor za spremljanje SKP je potrdil spremembo poslovnika Odbora za 
spremljanje izvajanja skupne kmetijske politike.
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2. Predstavitev in potrditev dnevnega reda

Ga. Buzeti je predstavila predlog dnevnega reda:
1. Potrditev predlogov zapisnikov 24. in 25. seje Odbora za spremljanje Programa razvoja 

podeželja Republike Slovenije in poročilo o uresničevanju sklepov;

2. Potrditev predloga zapisnika 1. seje odbora za spremljanje SKP in poročilo o uresničevanju 

sklepov;

3. Potrditev predloga Letnega poročila o izvajanju Programa razvoja podeželja RS za obdobje 

2014–2020 za leto 2022 ter informacija o izvajanju Programa razvoja podeželja RS za 

obdobje 2014–2020 v letu 2023 in o napredku pri izvajanju strategije informiranja, 

obveščanja javnosti in načrtovanih aktivnostih;

4. Predlog Meril za izbor operacij v okviru Strateškega načrta skupne kmetijske politike 2023–

2027 za Slovenijo - intervencije v čebelarskem sektorju;

5. Informacija glede 14. spremembe Programa razvoja podeželja RS za obdobje 2014–2020;

6. Informacija glede spremembe Strateškega načrta skupne kmetijske politike 2023–2027 za 

Slovenijo;

7. Informacija o pripravi načrta vrednotenja Strateškega načrta skupne kmetijske politike 

2023–2027 za Slovenijo;

8. Razno.

Ker ni bilo nobenih dodatni predlogov in komentarjev, se je prešlo na glasovanje. Člani odbora 
za spremljanje SKP so soglasno sprejeli naslednji sklep:

3. Potrditev predlogov zapisnikov 24. in 25. seje Odbora za spremljanje Programa 
razvoja podeželja Republike Slovenije in poročilo o uresničevanju sklepov

V okviru te točke je Ga. Buzeti predstavila sklepe 24. in 25. seje Odbora za spremljanje 
Programa razvoja podeželja ter povedala, da so vsi sklepi realizirani. Pri zapisniku 24. seje je 
izpostavila, da je bil predlog 15. spremembe meril (Ukrep M22) obravnavan na 39. dopisni seji 
OU, ki je potekala 16. 2. 2023 in da je objavljen na spletni strani skp.si. Pri zapisniku 25. seje 
pa je izpostavila, da je bila 14. sprememba Programa razvoja podeželja 2014–2020 
posredovana na EK 30. 3. 2023, ki je na predlog dne 28. 4. 2023 posredovala uradno pismo s 
pripombami.

Predstavnica EK ga. Zvonka Jelenc je glede zapisnika 25. seje zaprosila, da se dokumentira 
prispevek EK k zapisniku 25. seje Odbora za spremljanje PRP.

Glede tega je bilo odgovorjeno, da bo pismo EK priloženo k zapisniku 25. seje Odbora za 
spremljanje PRP. 

Člani so soglasno sprejeli naslednji sklep:

4. Potrditev predloga zapisnika 1. seje odbora za spremljanje SKP in poročilo o 
uresničevanju sklepov

Ga. Buzeti je predstavila realizacijo sklepov 1. seje odbora za spremljanje SKP in seznanila 
člane, da so vsi sklepi realizirani. Izpostavila je, da so bila merila za izbor operacij v okviru 
Strateškega načrta skupne kmetijske politike 2023–2027 za Slovenijo - intervencija LEADER 
obravnavana na 2. dopisni seji Krovnega organa upravljanja, ki je potekala 14. 4. 2023, in da 

SKLEP št. 2: Odbor za spremljanje SKP je sprejel predlagani dnevni red.

SKLEP št. 3: Odbor za spremljanje SKP je potrdil zapisnika 24. in 25. seje Odbora za 
spremljanje Programa razvoja podeželja Republike Slovenije skupaj s prilogo.
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so objavljena na spletni strani skp.si. Glede sklepa, ki se je nanašal na predlog 1. spremembe 
SN 2023–2027 pa je povedala, da je bil le-ta 30. 3. 2023 posredovan na EK, ki je dne 16. 5. 
2023 posredovala uradno pismo s pripombami. Glede sklepa, ki se je nanašal na prenos nalog 
med odboroma, pa je povedala, da je Vlada na 50. seji dne 18. 5. 2023 sprejela spremembe in 
dopolnitev Odloka o ustanovitvi Odbora za spremljanje izvajanja skupne kmetijske politike s 
katerim se je združilo oba odbora za spremljanje oziroma se je uredil prenos pristojnosti odbora 
za spremljanje PRP do zaključka izvajanja Programa razvoja podeželja RS za obdobje 2014–
2020 na odbor za spremljanje SKP.

Ker ni bilo nobenih dodatni predlogov in komentarjev, se je prešlo na glasovanje. Člani so 
soglasno sprejeli naslednji sklep:

5. Potrditev predloga Letnega poročila o izvajanju Programa razvoja podeželja RS 
za obdobje 2014–2020 za leto 2022 ter informacija o izvajanju Programa razvoja 
podeželja RS za obdobje 2014–2020 v letu 2023 in o napredku pri izvajanju 
strategije informiranja, obveščanja javnosti in načrtovanih aktivnostih

Letno poročilo o izvajanju Programa razvoja podeželja RS za obdobje 2014–2020 za leto 2022 
je predstavila ga. Vida Hočevar, ki je prav tako na kratko podala informacijo o izvajanju 
Programa razvoja podeželja RS za obdobje 2014–2020 v letu 2023.

Matej Štepec je nato predstavil aktivnosti Mreže za podeželje in napredek pri izvajanju strategije 
informiranja, obveščanja javnosti in načrtovanih aktivnostih. 

Po predstavitvi je ga. Buzeti predala besedo Ga. Zvonki Jelenc (EK), ki je podala dodatna 
vprašanja oziroma prosila za obrazložitev poročila. Najprej je povedala, da je osnutek poročila 
ustrezne kakovosti in da ga Slovenija lahko uradno predloži na EK. Po tej predložitvi bo poročilo 
predmet posvetovanja med službami EK. To lahko privede do dodatnih pripomb. Glede samega 
poročila je dodala, da je potrebno poročilo dopolniti, in sicer je potrebno v prvem poglavju dodati 
ločeno za EURI sredstva informacije o doseženi stopnji odobrenih sredstev in izplačil tudi za 
ukrep M04.1. V poglavju 3 pa je potrebno besedilo dopolniti z informacijami o težavah in ukrepih 
zaradi spremenjenih gospodarskih razmer v letu 2022 ter težavah in ukrepih glede izvajanja
obveznosti iz ukrepov M10 in M11 v letih 2023 in 2024.  

V zvezi z napredkom pri izvajanju Programa razvoja podeželja 2014-2020 pa je povedala, da je 
iz Poročila o izvajanju programa za leto 2022 moč opaziti znaten napredek pri stopnji odobrenih 
sredstev in pri stopnji plačil glede na skupno dodeljena sredstva v programu. Vendar pa po 
mnenju EK to ne velja za vsa prednostna področja programa. Ker je do konca izvajanja 
programa le še dve leti in pol, EK skrbi, da je na nekaj prednostnih področjih (2A, 3A in 6A) 
nerealiziran razmeroma velik finančni obseg razpoložljivih sredstev in da je na nekaterih 
prednostnih področjih (5A, 5D in 6C) nizko izvajanje. Glede slednjega je izpostavila predvsem 
težave z izvajanjem naložb v širokopasovne povezave do leta 2025 in v zvezi z izvajanjem 
instrumenta EURI. 

Ga. Andreja Komel (MKGP) je podala odgovore na pripombe EK v zvezi z izvajanje PRP 2014-
2020. Glede izvajanja naložb v širokopasovni internet je povedala, da so bila vsa sredstva 
odobrena, vendar še ni prišlo do izplačil. Povedala je še, da ministrstvo spremlja stanje na 
terenu, izveden pa je bil tudi sestanek z izbranim izvajalcem. Ugotovljeno je bilo, da dela 
potekajo počasneje od načrtovanega, saj ima izvajalec težave pri pridobivanju dovoljenj in 
soglasij. Dogovorili so se, da bo izvajalec do konca tedna posredoval informacije katere bele 
lise bodo dokončane v predvidenem roku. Vodstvo ministrstva je seznanjeno s problematiko in 
se aktivno vključuje v reševanje le-te. Na podlagi informacij se bo pripravil tudi seznam belih lis, 
za katere se predvideva postavitev baznih postaj. Pripravlja se tudi sprememba uredbe na 
MKGP za lažje črpanje sredstev, in sicer z namenom, da se poenostavijo pogoji za vložitev 
zahtevkov.

SKLEP št. 4: Odbor za spremljanje SKP je potrdil zapisnik 1. seje odbora za 
spremljanje SKP.
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Glede črpanja sredstev na prednostnih nalogah, ki se navezujejo na porabo na EURI sredstev, 
pa je pojasnila, da so bile do konca leta 2022 izdana vse odločbe. Naslednji točen podatek o 
morebitnih ostankih sredstev, zaradi nezaključenih naložb, pa bo 30. 6. 2024.

Glede tretjega vprašanja EK je povedala, da v tej fazi zaključevanja projektov in izplačevanja 
sredstev EURI sredstev, ki se nanašajo na prednostna področja 2A, 3A, B4 in 6A, zaenkrat ni 
podatkov, da bi prihajalo do zastojev pri zaključevanju tovrstnih naložb. Ker so bile odločbe 
izdane konec leta 2022, se prva izplačila pričakujejo konec leta 2024, do 31. 8. 2025 pa morajo 
biti vse naložbe zaključene. 

Ker ni bilo dodatni komentarjev, se je prešlo na glasovanje. Pod to točko so pripravljeni 3 sklepi 
za katere so člani glasovali istočasno. Člani so soglasno potrdili naslednje sklepe:

6. Predlog Meril za izbor operacij v okviru Strateškega načrta skupne kmetijske 
politike 2023–2027 za Slovenijo - intervencije v čebelarskem sektorju

Merila za izbor operacij v okviru SKP za čebelarski sektor je podrobneje predstavil g. Uroš 
Zgonec. Merila se nanašajo na sofinanciranje zdravil dovoljenih v ekološkem čebelarstvu, 
subvencioniranje vzreje čebeljih matic in promocijo čebelarstva.

EK na predstavitev ni imela pripomb.

Oglasila se je ga. Tina Žerovnik (ČZS), ki je podala predlog, da bi bilo smiselno, da se intervenciji 
za sofinanciranje zdravil, dovoljenih v ekološkem čebelarstvu doda merilo izobrazba oziroma 
usposobljenost čebelarja. Ker krovni dokument - trenutna uredba tega ne omogoča, predlaga, 
da se to upošteva v bodoče pri spremembi uredbe oz. meril.

Ker ni bilo nobenih dodatni predlogov in komentarjev, se je prešlo na glasovanje. Člani so 
soglasno sprejeli naslednji sklep:

7. Informacija glede 14. spremembe Programa razvoja podeželja RS za obdobje 

2014–2020 in informacija glede spremembe Strateškega načrta skupne kmetijske 

politike 2023-2027 za Slovenijo

Informacije 14. spremembe Programa razvoja podeželja RS je predstavila vodja Organa 

upravljanja in generalna direktorica Direktorata za kmetijstvo Maša Žagar. Na kratko je 

predstavila informacije o poteku usklajevanja z Evropsko komisijo o 14. spremembi PRP in ker 

se istočasno potekalo usklajevanje tudi spremembe Strateškega načrta skupne kmetijske 

politike za 2023–2027, je obe točki dnevnega reda združila in predstavila skupaj. 

SKLEP št. 5: Odbor za spremljanje SKP je potrdil predlog Letnega poročila o izvajanju 
Programa razvoja podeželja RS za obdobje 2014–2020 za leto 2022. Odbor za 
spremljanje SKP predlaga Organu upravljanja, da besedilo po potrebi redakcijsko 
uredi in dokončno uskladi z Evropsko komisijo.

SKLEP št. 6: Odbor za spremljanje SKP se je seznanil z izvajanjem Programa razvoja 
podeželja RS za obdobje 2014–2020 v letu 2023.

SKLEP št. 7: Odbor za spremljanje SKP se je seznanil z informacijo o napredku pri 
izvajanju strategije informiranja, obveščanja javnosti in načrtovanih aktivnostih. 

SKLEP št. 8: Odbor za spremljanje SKP se je seznanil s predlogom Meril za izbor 
operacij v okviru Strateškega načrta skupne kmetijske politike 2023–2027 za Slovenijo 
- intervencije v čebelarskem sektorju, kot je bil predložen in predstavljen na seji, in 
sprejema naslednje mnenje: Odbor za spremljanje SKP nima pripomb na predlog Meril 
za izbor operacij v okviru Strateškega načrta skupne kmetijske politike 2023–2027 za 
Slovenijo - intervencije v čebelarskem sektorju.
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Konec marca, takoj po seji odboru za spremljanje SKP, je Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo 

in prehrano formalno poslalo predlog 14. spremembe Programa razvoja podeželja in predlog 1. 

spremembe Strateškega načrta skupne kmetijske politike na EK. Komisija se je na predlog 

spremembe odzvala z uradnim pismom 28. aprila za 14. spremembo PRP in 16. maja za 1. 

spremembo SKP. Ministrstvo je takoj po prejetju pisem proučilo pripombe in izvedlo neformalne 

usklajevalne sestanke in usklajevanja z EK. Trenutno poteka vnos v SFC za formalno pošiljanje 

v potrditev predlogov na EK. 

Dan Burgar Kuželički (EK) se je zahvalil za konstruktivne diskusije pri usklajevanju sprememb 

in povedal, da bo EK formalno začela postopke za njihovo sprejetje, ko bosta predloga 

posredovana na EK preko sistema SFC. 

Ker ni bilo nobenega dodatnega vprašanja je ga. Buzeti predlagala, da se združi glasovanje 7. 

in 8. sklepa, saj se oba sklepa navezujeta na seznanitev. Ker ni bilo pripomb, se je prešlo na 

glasovanje. Člani so soglasno sprejeli naslednji sklep:

8. Informacija o pripravi načrta vrednotenja Strateškega načrta skupne kmetijske 
politike 2023–2027 za Slovenijo

V roku enega leta od potrditve Strateškega načrta skupne kmetijske politike 2023–2027 je 
potrebno pripraviti načrt vrednotenja. G. Zvonko Hardi je na kratko predstavil aktivnosti glede 
priprave načrta vrednotenja Strateškega načrta SKP 2023-2027. Pozval je tudi vse 
zainteresirane, ki bi radi sodelovani pri pripravi, naj do 23. 6. 2023 na naslov sn.mkgp@gov.si
pošljejo konkretne predloge za pripravo načrta vrednotenja.

G. Dan Burgar Kuželički (EK) se je zahvalil za predstavitev in povedal, da Komisija nima pripomb 
na predstavljeno.

Ga. Doris Letina (ZSPM) je vprašala, ali predlogi za pripravo načrta vrednotenja pomenijo tudi 
predlog za spremembo Strateškega načrta. Vprašala je tudi glede preciznega gnojenja in 
škropljenja, in sicer težav, po katerih pogojih se bo izvajala intervencija za tiste kmete, ki so že 
oddali zbirno vlogo, ampak so se med tem pogoji za precizno gnojenje in škropljenje spremenili. 

G. Zvonko Hardi (MKGP) je še poudaril, da pri predlogu za pripravo načrta vrednotenja ne gre 
za zbiranje pripomb za spremembe strateškega načrta, ampak izključno kaj se bo vrednotilo 
oziroma način vrednotenja za celotno programsko obdobje strateškega načrta. Dodal je še, da 
je to samo datum do katerega vsi interesenti posredujejo mnenje, komentar ali predlog. 
Dokument načrta vrednotenja se bo še pripravljal in bo predstavljen na eni izmed naslednjih sej 
odbora za spremljanje SKP.

Ga. Buzeti je vprašanje oziroma opozorilo ga. Letine, glede spremembe pogojev v preciznem 
gnojenju in škropljenju, povedala, da je vzeto v zapisnik in se bo naslovilo na Agencijo za 
kmetijske trge in razvoj podeželja in Kmetijsko svetovalno službo, da kmetje dobijo prave 
informacije.

Ker ni bilo nobenih dodatni predlogov in komentarjev, se je prešlo na glasovanje. Člani so 
soglasno sprejeli naslednji sklep:

SKLEP št. 11: Odbor za spremljanje SKP se je seznanil z informacijami o pripravi načrta 
vrednotenja Strateškega načrta skupne kmetijske politike 2023–2027 za Slovenijo.

SKLEP št. 9: Odbor za spremljanje SKP se je seznanil z informacijami glede 14. 
spremembe Programa razvoja podeželja RS za obdobje 2014–2020.

SKLEP št. 10: Odbor za spremljanje SKP se je seznanil z informacijami glede 
spremembe Strateškega načrta skupne kmetijske politike 2023–2027 za Slovenijo.



7

9. Razno

G. Gregor Lipovšek (Skupnost naravnih parkov Slovenije) je postavil vprašanje glede 
namigovanj v medijih o izvajanju režima Nature 2000, in sicer ali je res, da se uvaja prostovoljni 
režim izvajanja.

Odgovor je podala ga. Buzeti, ki je povedala, da je bila to izjava v medijih enega od deležnikov. 
V pogovorih z deležniki je bilo dogovorjeno, da se bo za EK pripravilo gradivo s cilji revizije 
intervencije Natura 2000 plačila in OOTT. Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 
namreč tega samo ne more sprejeti, ampak lahko samo predlaga in gre v uradne postopke 
spreminjanja strateškega načrta. V okviru pogovorov z deležniki je po predlogu uredbe PUN je 
v letu 2023 prehodno obdobje za zahteve za Naturo 2000 in so zahteve prostovoljne.

G. Lipovšek se je zahvalil za odgovor in še vprašal, ali se lahko kmet, ki je letos že pokosil 
travnik in še ni oddal zbirne vloge, prijavi za izplačilo Nature 2000 v letošnjem letu. In kakšne 
morebitne kazni oziroma finančne posledice bodo za Slovenijo zaradi spremembe režima 
Nature 2000.

Odgovor mu je podal g. Igor Ahačevčič (MKGP). Kampanja za oddajo zbirne vloge traja do 10. 
julija 2023 in če se kdorkoli hoče vpisat v ta ukrep mora zato izpolnjevati pogoje, kot so določeni. 
Ga Buzeti je še dodala, da trenutno težko govoriti o kaznih za Slovenijo.

Ga. Doris Letina (ZSPM) je postavila vprašanje predstavnikom Evropske komisije, in sicer ali 
drži, da so ukrepi na področju kmetijstva prostovoljni za kmete in na koga na EK se lahko 
obrnejo, kadar so v dilemi oziroma imajo določene vprašanja. Podala je še komentar da, imamo 
v Sloveniji veliko stopnjo biodiverzitete in da ukrepi, ki so prostovoljni za kmete, tudi prinašajo 
večje učinke, kot pa tisti, ki so obvezni.

G. Dan Burgar Kuželički (EK) je odgovoril, da je zadeva zelo specifična in da trenutno nima 
odgovora. Glede komuniciranja z EK pa je povedal, da EK komunicira z organom upravljanja, 
zato naj vsa vprašanja za EK potekajo preko organa upravljanja, ki potem posreduje na EK 
vprašanje, EK pa poda uradni odgovor.

Anton Medved (SKS) je postavil opozoril, da bodo okoljevarstveniki morali odgovarjati, če bo 
prišlo nepredvidljivih okoliščin za slovensko samooskrbo, saj meni, da bodo posledice za 
slovenskega kmeta dolgoročne.

Ga. Doris Letina (ZSPM) je povedala, da bi bilo potrebno narediti analizo vpliva na okolja, ki bi 
zajemala tudi druge vplive, kot so sprehajalci, rekreativni športniki itd. in ne samo kmetijstvo. 
Izpostavila je tudi naravne pojave oziroma nesreče, ki vplivajo na biodiverziteto, ter da je 
potrebno gledati širšo sliko in ne samo vpliv kmetijstva na okolje in podnebne spremembe.

G. Lipovšek (Skupnost naravnih parkov Slovenije) je na koncu povedal, da se je potrebno 
zavedati, da biotska pestrost pada in je potrebno razloge iskati povsod in ne samo v kmetijstvu. 
Predlagal je pa tudi, da se izvede ena seja na temo okoljskih ukrepov.

Ker ni bilo nobenih drugih predlogov, se je seja zaključila.

Tatjana Buzeti
predsednica odbora za spremljanje SKP
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